



SICK

8025578

Betriebsanleitung, Ergänzung DEUTSCH

Bitte lesen Sie die beiliegende Betriebsanleitung und diese Betriebsanleitungsergänzung sorgfältig durch.

Ergänzung/Abweichung der technischen Daten zur Betriebsanleitung WTT12L, #8018110:

Typ: WTT12LC-B2563S19

Artikelnr.: 1108487

INBOUND:

Fenster-Parameter:

Pin 4 ist der Ausgang. (Pin 4 wird auch bei der Kommunikation mit SOPAS verwendet).

Pin 2 und Pin 5 bleiben unbenutzt und nicht konfiguriert.

--> Der Bediener drückt die Teach-Taste Q2, Pin 4 wird auf die folgenden

Parameter konfiguriert:

INBOUND-Parameter

Untere Grenze: 250 mm vom Boden

Obere Grenze: 600 mm vom Boden

Lehrprozess:

Halten Sie die Taste für einen Teachvorgang 3 Sekunden lang gedrückt.

Teach-Anzeige:

Rückmeldung: 3 Sekunden schnell blinkend

Teach-Buttons:

Q1 Teach ist deaktiviert, aber über SOPAS ist immer noch über Pin 4 zugänglich.

Operating Instruction, Supplement ENGLISH

Please read the enclosed operating instruction and this operating instruction supplement carefully.

Supplement/deviation of technical data of the operating instructions WTT12L, #8018110:

Model Name: WTT12LC-B2563S19

Part No.: 1108487

INBOUND:

Window Parameters:

Pin 4 for their output. (Pin 4 will also be used when communicating with SOPAS.)

Pin 2 and Pin 5 will go unused and unconfigured.

--> operator presses Q2 teach button, Pin 4 will be configured to the following parameters:

INBOUND Parameters

Lower bound at 250 mm from the ground

Upper bound at 600 mm from the ground

Teach Process:

Hold down the button for a duration of 3 seconds for a teach.

Teach Indication:

Feedback: 3 seconds of fast-flashing

Teach Buttons:

Q1 Teach is deactivated, but via SOPAS is still accessible on Pin 4.